沙田區議會 Sha Tin District Council

交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告Notice of Meeting

日期：二零零四年十一月四日(星期四)




Date
 : 4 November 2004 (Thurs)
時間：下午二時三十分







Time
 : 2:30 p.m.
地點：沙田區議會會議室






Venue : Sha Tin District Council Conference Room
議程 Agenda

1. 
有關連接碧田街及香粉寮街的城門河行車橋

Discussion on the Flyover over Shing Mun River Connecting Pik Tin Street with Heung Fan Liu Street 
2. “T3號道路及相關道路工程的臨時交通管理措施” 諮詢文件

Consultation Paper on “Temporary Traffic Management Measures for T3 Road and Associated Road Works”

3.
封閉位於成全路與獅子山隧道公路之間的大埔公路東行線的臨時交通改道措施

Temporary Traffic Diversion Measures to Close the Tai Po Road East Bound Lane Between Shing Chuen Road and Lion Rock Tunnel Road
4. 姚嘉俊先生提出有關沙田區電單車泊位及電單車駛經隧道時的繳費方式的問題
Question to be Raised by Mr. YIU Ka-chun on the Motorcycle Parking Spaces in Sha Tin and the Fee Paying System of Using Tunnels by Motorcycles

5. 衛慶祥先生提出有關連接沙田火車站與新城市廣場的行人天橋的用途的問題

Question to be Raised by Mr. WAI Hing-cheung on the Use of Footbridge Connecting KCRC Sha Tin Station with New Town Plaza

6. 區議會副主席彭長緯太平紳士提出“沙田區議會交通及運輸委員會強烈要求九鐵保留廣東道車站計劃，並盡快動工興建，以配合市民的殷切訴求。”的動議
Motion to be Put Forward by Mr. PANG Cheung-wai, JP, STDC Vice-chairman: “The Traffic and Transport Committee of the Sha Tin District Council strongly requests the Kowloon-Canton Railway Corporation to retain the original plan of building Canton Road Station and to carry out the construction as soon as possible in order to meet the eager demand of the public.”

7. 運輸署提交的進度報告
Progress Report Submitted by Transport Department
8. 工作小組報告
Progress Reports Submitted by Working Groups

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.
